


 

   
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
  
  
 
 
 
 

 

 

ГРАДОНАЧЕЛНИК МИЛЕНКОВИЋ  
СА НЕМАЧКИМ АМБАСАДОРОМ АКСЕЛОМ ДИТМАНОМ 

 

 Градоначелник Врања др Слободан 
Миленковић са сарадницима, 
разговарао jе са амбасадором Немачке у 
Србиjи Њ. Е. Акселом Дитманом. 
Градоначелник Миленковић jе 
амбасадора Дитмана, представнике 
немачке амбасаде и КFW банке, упознао 
са проjектима на коjима су заjедно 
радили Град Врање и немачке 
организациjе GIZ, HELP и KFW банка. Он 
jе, такође, говорио о привредном и 
економском амбиjенту у Врању, 
напомињући да су jедни од приоритета 
руководства Града запошљавање 
младих, привлачење инвестициjа, 
инфраструктурно уређење и развоj 
сеоских средина. Миленковић jе рекао и 
да се разматра унапређење капацитета 
депониjе „Метерис“ и могућност њеног 
регионалног карактера. Амбасадор 
Дитман jе рекао да су кључне ствари 
приликом привлачења инвеститора 
добра и квалитетна инфраструктура и 
ефикасност рада Градске управе, како 
би сви заинтересовани што пре дошли 
до грађевинске дозволе. Градоначелник 
Миленковић jе додао да су запослени у 
службама Градске управе прошли обуке  

NALED-а, тако да ће процес обjедињене процедуре бити у складу са законским роковима. Састанку су присуствовали и председник 
Скупштине града др Деjан Тричковић и начелник Градске управе Душан Аритоновић. Амбасадор Аксел Дитман и градоначелник 
Слободан Миленковић су потом присуствовали мини концерту, светски признатог пиjанисте Клауса Шилдеа, коjи je у оквиру „Piano 
Summer“ фестивала боравио у Врању. 

 

НАСТАВАК ПОДРШКЕ ЕВРОПСКОГ ПРОГРЕСА ЈУГУ СРБИЈЕ  
ВРАЊУ 191.000 евра 

 

Владе Републике Србиjе , истакао jе да jе важност састанака jедном у три месеца на терену велика и да jе њихов циљ усмеравање рада на 
проjектима. Он jе, такође, додао да jе ово последња година реализациjе проjеката Европског ПРОГРЕСА, па jе неопходно сумирање 
постигнутих резултата. Грем Тиндал, менаџер Програма, захвалио се свима коjи су учествовали у реализациjи проjеката и нагласио jе да jе 
циљ ПРОГРЕСА да буде асистент у њиховоj имплементациjи. "Са задовољством ћемо подржати оне општине коjе имаjу план и визиjу, jер 
ваш успех jе и наш, нагласио jе Грем Тиндал. На састанку jе донета одлука о финансирању проjекта "Инфраструктурно унапређење на 
простору ПДР Бунушевац 2 - приступна саобраћаjница са хидротехничким инсталациjама". Европски ПРОГРЕС ће финансирати радове са 
191.000 евра, док ће Град Врање издвоjити 22.000 евра. 

 

У Врању је одржан други годишњи састанак 
Управног одбора развоjног програма Европски 
ПРОГРЕС. Градоначелник Врања др Слободан 
Миленковић, захвалио се Делегациjи Европске 
униjе и Влади Шваjцарске на подршци коjу дуги низ 
година пружаjу Врању, како кроз проjекте коjи се 
тичу развоjа инфраструктуре у служби привлачења 
инвестициjа, тако и кроз оне коjи се односе на 
побољшање услова живота социjално угрожених 
група. ,,Локална самоуправа у Врању ће и даље 
посвећено радити на реализациjи развоjних 
проjеката са посебним освртом на инфраструктурно 
опремање Индустриjске зоне. Посебно бих истакао 
значаjну улогу Програма у изради Планова детаљне 
регулациjе за Индустриjску зону коjи су помогли 
изградњу фабрике ,,GEOX". Такође, од великог 
значаjа jе и изградња фабрике ,,DITRE ITALIA" коjа 
ће запослити 411 радника", рекао jе Миленковић. 
Он jе додао да jе завршетак Хируршког блока 
Болнице у Врању jедан од капиталних проjеката 
локалне самоуправе. Бранко Будимир, помоћник 
директорке Канцелариjе за европске интеграциjе 
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ИНТЕНЗИВНИЈА САРАДЊА ВРАЊА И СУБОТИЦЕ 
 

СУСРЕТ ГРАДОНАЧЕЛНИКА ВРАЊА И МОНТАНЕ 
 

Суботица и Врање у будућности ће размењивати искуства на 
привлачењу инвестициjа и развоjу туризма, договорено jе на састанку 
градоначелника наjсеверниjег и наjjужниjег града у Србиjи, Богдана 
Лабана и др Слободана Миленковића у Суботици. Градоначелник Врања 
са сарадницима обишао jе Индустриjску зону Мали Баjмок, у коjоj jе 
лоцирана и Слободна зона, а у коjоj jе тренутно запослено више од 
5.000 људи у мултинационалним компаниjама. Како jе истакао, посебно 
их занимаjу искуства по питању односа према инвеститиорима - од 
промоциjе потенциjала, затим првих интересовања, преко градње до 
самог започињања производње и након тога, како би покушали да их 
,,пресликаjу" у Врању. ,,Очигледно jе да jе Суботица доста одмакла у 
том погледу и надам се да ћемо се ми у будућем периоду приближити 
Суботици у развоjу и привлачењу инвеститора", рекао jе Миленковић. 
Према његовим речима, у Врању jе званично незапослено око 9.500 
људи због чега jе привлачење инвеститора приоритет нове власти у 
овом граду. Инициjатива за сарадњу потекла jе лично од премиjера 
Србиjе Александра Вучића, чиjи jе саветник за привлачење инвестиjа, 
немачки експерт Jерг Хескенс оценио да ова два града могу много да 
науче jедни од других. ,,Врање од Суботице може доста тога да научи 
по питању привлачења страних инвестициjа. Проблеме коjе jе до пре 
шест или седам година имала Суботица сада има Врање и на њеном 
примеру може да види на коjи начин се дугорочно решава проблем 
незапосленост", рекао jе Хескенс. 
 

 

Градоначелник бугарског града Монтана Златко Живков и његов заменик 
Тихомир Антонов, са сарадницима, боравили су у Врању, где су 
разговарали са градоначелником др Слободаном Миленковићем. На 
састанку jе било речи о даљим корацима на имплементациjи заjедничког 
проjекта прекограничне сарадње између Србиjе и Бугарске, коjи 
финансира Европска униjа. Проjектом jе предвиђена реконструкциjа 
градског стадиона у Врању, а укупна вредност предвиђених радова 
износи око 280.000 евра. Састанку су присуствовали и заменик 
градоначелника Игор Андонов, председник Скупштине града Деjан 
Тричковић и члан Градског већа Ненад Ђорђевић.   

НОВИХ 30 ГРАНТОВА HELP-a 
 

У оквиру проjекта „Смањење сиромаштва и унапређење 
могућности запошљавања маргинализованих и угрожених група 
становништва са фокусом на Ромкиње у Србиjи“, у великоj сали 
Скупштине града, шеф канцелариjе немачке невладине 
организациjе HELP у Врању Бане Станоjковић, градоначелник 
Врања др Слободан Миленковић и Градски већник Иван 
Станковић, потписали су уговоре о донациjи са 30 финалних 
корисника грантова намењених за самозапошљавање. ,,Циљ 
проjекта jе интеграциjа и побољшање положаjа 
маргинализованих Рома и других социjално угрожених група. 
Сматрам да jе неопходан развоj сопственог бизниса како би се 
стандард друштва подигао на виши ниво и уjедно смањила 
незапосленост“ рекао jе Миленковић. Бане Станоjковић  jе додао 
да jе HELP, до сада,  у Врању реализовао проjекте у вредности од 
преко 2 милиона евра кроз доделу поjединачних грантова у 
опреми за 553 корисника, подржао оснивање 4 кооперативе, 
помогао институциjама и удружењима особа са инвалидитетом и 
обезбедио стамбене услове за социjално угрожене породице. 
,,Селекциjом на основу социjалних и економских критериjума, у 
Врању jе одабрано финалних 30 корисника. Они ће добити 
опрему за покретање самосталних занатских и услужних 
делатности. Међу потписницима уговора о донациjи jе 15 Рома, 
док jе двадесеторо младих, незапослених људи, добило шансу за 
обуку и праксу у траjању од шест месеци“, закључио jе 
Станоjковић. 
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Тричковић и члан Градског већа Ненад Ђорђевић.   

НОВИХ 30 ГРАНТОВА HELP-a 
 

У оквиру проjекта „Смањење сиромаштва и унапређење 
могућности запошљавања маргинализованих и угрожених група 
становништва са фокусом на Ромкиње у Србиjи“, у великоj сали 
Скупштине града, шеф канцелариjе немачке невладине 
организациjе HELP у Врању Бане Станоjковић, градоначелник 
Врања др Слободан Миленковић и Градски већник Иван 
Станковић, потписали су уговоре о донациjи са 30 финалних 
корисника грантова намењених за самозапошљавање. ,,Циљ 
проjекта jе интеграциjа и побољшање положаjа 
маргинализованих Рома и других социjално угрожених група. 
Сматрам да jе неопходан развоj сопственог бизниса како би се 
стандард друштва подигао на виши ниво и уjедно смањила 
незапосленост“ рекао jе Миленковић. Бане Станоjковић  jе додао 
да jе HELP, до сада,  у Врању реализовао проjекте у вредности од 
преко 2 милиона евра кроз доделу поjединачних грантова у 
опреми за 553 корисника, подржао оснивање 4 кооперативе, 
помогао институциjама и удружењима особа са инвалидитетом и 
обезбедио стамбене услове за социjално угрожене породице. 
,,Селекциjом на основу социjалних и економских критериjума, у 
Врању jе одабрано финалних 30 корисника. Они ће добити 
опрему за покретање самосталних занатских и услужних 
делатности. Међу потписницима уговора о донациjи jе 15 Рома, 
док jе двадесеторо младих, незапослених људи, добило шансу за 
обуку и праксу у траjању од шест месеци“, закључио jе 
Станоjковић. 
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ИНТЕНЗИВНИЈА САРАДЊА ВРАЊА И СУБОТИЦЕ 
 

СУСРЕТ ГРАДОНАЧЕЛНИКА ВРАЊА И МОНТАНЕ 
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износи око 280.000 евра. Састанку су присуствовали и заменик 
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помогао институциjама и удружењима особа са инвалидитетом и 
обезбедио стамбене услове за социjално угрожене породице. 
,,Селекциjом на основу социjалних и економских критериjума, у 
Врању jе одабрано финалних 30 корисника. Они ће добити 
опрему за покретање самосталних занатских и услужних 
делатности. Међу потписницима уговора о донациjи jе 15 Рома, 
док jе двадесеторо младих, незапослених људи, добило шансу за 
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Миленковић: ,,Млади спортисти најбољи промотери града“  
03. август 2016. 

 
  

 

Градоначелник Врања др Слободан Миленковић  са сарадницима, приредио jе приjем за младе спортисте, 
учеснике СИМ-а и Сунчицу Савић, победницу овогодишњег  такмичења у фитнесу. Миленковић jе рекао да су 
успешни млади такмичари наjбољи промотери Града, што су и доказали последњим резултатима на Спортским 
играма младих у Београду. „Управо школски спорт представља базу за регрутациjу будућих врхунских 
спортиста, где спада свакако и Сунчица Савић, наjбоља на такмичењу у фитнесу у Jагодини“, рекао jе 
градоначелник Миленковић и додао да jе уверен да ће врањски ученици постићи завидне резултате на 
регионалном такмичењу у Сплиту, краjем месеца. Члан Градског већа Ненад Ђорђевић, додао jе да jе свестан 
квалитета младих Врањанаца, али и велике одговорности локалне самоуправе у обезбеђивању адекватних 
услова за рад. „Наjважниjи период за развоj спортиста jе управо у раном узрасту, до 12 година, што потврђуjу 
прва два места у шаху и стоном тенису“, рекао jе он. Начелник Секретариjата за образовање, културу,  спорт, 
омладину и информисање, Мирослав Спасић рекао jе да су услови за надметање на СИМ-у у Београду били 
изузетно тешки, а резултат утолико већи, jер су наши спортисти били и неколико година млађи од своjих 
противника. Милан Савић, апсолутни првак Србиjе и Балкана у бодибилдингу и супруг Сунчице Савић, захвалио 
се на подршци града, уз обећање да ће добри резултати бити потврђени на наредним такмичењима. 

Градоначелник Врања, др Слободан Миленковић, потписао jе у малоj сали Скупштине града уговоре о додели средстава за 
финансирање и суфинансирање проjеката из области културе за другу половину 2016. године. ,,Комисиjа jе сматрала да jе било доста 
проjеката коjи су задовољили критериjуме и ускоро ће и они бити финансиjски подржани. Култура jе за мене наjважниjа непрофитна 
област у коjу ћемо улагати у будућности", рекао jе Миленковић. Чланица Градског већа за културу, Зорица Jовић, рекла jе да средства 
додељена подносиоцима захтева нису велика, али се нада да ће тим новцем реализовати своjе идеjе. Од 49 колико jе аплицирало на 
конкурс, одобрено jе 14 проjеката, а за њихово финансирање из буџета Града издвоjено jе укупно 845 000 динара. 

Град ће финансирати 14 проjеката из области културе 
12. август 2016. 

 

Градоначелник Врања др Слободан Миленковић потписао jе са др Владимиром Николићем из Института за нуклеарне науке из Винче, 
Уговор о деконтаминациjи зграде Позоришта „Бора Станковић“. Извођач радова се, према Уговору, обавезуjе да ће отпочети радове 
деконтаминациjе у року од 15 дана од дана потписивања Уговора и оваj процес ће бити изведен у девет фаза. Такође, извођач jе у 
обавези да, по завршетку последње фазе, у року од 30 дана, достави Финални извештаj о деконтаминациjи зграде врањског позоришта. 
Укупна вредност предвиђених радова износи 45.804.008 динара. 

Деконтаминациjа зграде Позоришта 
17. август 2016. 

 

Студенти московског Архитектонског факултета у Врању 
17. август 2016. 

 

 

Градоначелник Врања др Слободан Миленковић и председник 
Скупштине града др Деjан Тричковић угостили су студенте 
Грађевинског и Архитектонског факултета из Москве, коjи су у оквиру 
Летње архитектонске школе боравили у нашем граду. Циљ посете 
руских студента jесте истраживање животне средине и просторног 
планирања са применом савремених дигиталних технологиjа у реалним 
градским условима. ,,Драго ми jе што сте изабрали Врање за своj 
истраживачки град и што ће он послужити као модел у вашем научном 
раду. Надам се да ће Летња међународна архитектонска школа постати 
традициjа и да ћете нас посетити и следеће године”, рекао jе 
Миленковић. Градоначелник jе додао да jе Врање потписник 
“Санктпетерсбуршке декларациjе” што jе jош jедан доказ 
традиционалног приjатељства између два народа. 

Вредна донација Ватрогасној бригади 
18. август 2016. 

 

 

Градоначелник Врања др Слободан Миленковић и начелник Градске управе Душан 
Аритоновић приредили су приjем за припаднике америчке воjске, воjног аташеа 
маjора Метjуа Мекреjа и Криса Клериjа из НВО ,,Spirit of America“. ,,Оваj тим jе у 
нашем граду већ месец дана. Обишли су Здравствени центар и Ватрогасни дом у 
Врању и на основу затеченог стања, доставили су извештаj о потребама ових 
институциjа. Њихов општи утисак jе да Ватрогасна jединица располаже стручним 
кадром, али да jе технички у лошем стању. Оно што jе тада договорено,  реализуjемо 
донациjом у опреми и надам се да ћемо и у будућности наставити сарадњу са САД“, 
рекао jе Миленковић. Мекреj jе истакао значаj сарадње САД са нашом земљом и 
рекао да jе воjска САД од 2007. године помогла Србиjи донациjама у вредности од 
22.000.000$, док jе jедан од значаjниjих проjеката коjи jе реализован у Врању 
изградња Сигурне куће. ,,Драго нам jе што кроз овакве донациjе можемо да 
помогнемо институциjама у коjима запослени свакодневно ризикуjу своjе животе како 
би спасили туђе и са таквим људима се односимо са пуно поштовања“, додао jе 
Мекреj. Крис Клери jе додао да jе ово први проjекат НВО ,,Spirit of America“ у нашем 
граду и да они подражаваjу локалну економиjу, што су и показали куповином опреме 
од локалних дистрибутера у вредности од 4.300$. Ватрогасна jединица добила jе 25 
ранаца и преносиве вреће за пренос течности преко 300 литара, за интервенциjе у 
неприступачним теренима. 



 

 
 
 
 
 

У сали Омладинског културног центра у Врању, председник Скупштине града др 
Деjан Тричковић, свечано jе отворио овогодишњи "Златни пуж" и ,,11. 
Интернационалну дечjу радионицу анимираног филма". Др Тричковић jе 
поздравио госте из Русиjе, Словениjе, Бугарске, Македониjе, као и учеснике из 
Београда, Jагодине и Босилеграда. ,,Анимирани филмови у Врању децениjама 
живе, развиjаjу се и сваке године све више добиjаjу на значаjу. Они ствараjу 
илузиjу кретања, али често осликаваjу стварност и шаљу jасне поруке о 
неговању правих вредности, што доказуjе и овогодишњи ,,Златни пуж“, рекао jе 
Тричковић. Директорка ШАФ-а у Врању, Снежана Траjковић, додала jе да jе 
Врање град Боре Станковића и да jе он наjбољи начин представио наш мелос, 
севдах и менталитет. ,,Ове године ћемо се трудити да филмови буду озвучени 
врањском песмом, тако да ће споj различитих култура, jезика, темперамената 
гарантовати готово савршен резултат“, истакла jе Траjковићева.  Током траjања 
манифестациjе, предавачи, познати аниматори из Србиjе и иностранства, ће 
кроз практичан рад и представљањем свог уметничког опуса подучавати децу и 
младе анимациjи. 

Поводом снимања филма ,,Врати се, Зоне", градоначелник др Слободан Миленковић, 
председник Скупштине Деjан Тричковић и члан Градског већа Мића Младеновић, 
угостили су глумачку екипу и режисера филма Jуга Радивоjевића коjи ће боравити у 
Врању. На конференциjи за новинаре коjа jе уприличена градоначелник се захвалио 
глумцима што су поред Новог Пазара, Пирота, Ниша, Ваљева, Сенте и Београда, 
одабрали и Врање као место у коме ће бити снимљене наjбитниjе сцене. ,,Линиjа од 
Врања до Београда презентуjе пионирски подухват у реализациjи филма. Он обухвата 
период од 1905. до 1908. године, па су обjекти из тог периода били неопходни како би 
обезбедили аутентичност догађаjа", рекао jе Jуг Радивоjевић. Он jе такође додао, да ће 
се у Музеj кући Бора Станковић снимати екстериjер, а у Народном музеjу ентериjер. На 
проjекту jе ангажовано 60 глумаца и 400 статиста из различитих градова. Jедан од 
главних протагониста, Милан Васић, коjи тумачи лик Манета, истакао jе да се осећа као 
домаћин, jер jе у Врању провео 15 година и ту начинио прве глумачке кораке, али да 
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jе ,,Врати се, Зоне" снимљен. На конференциjи jе било речи о и проjекту Зоне град.  

Фестивал анимације ,,Златни пуж“ 
22. август 2016. 

 

 

Попис нелегално изграђених објеката 
25. август 2016. 
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Екипа серијала ,,Са Тамаром у акцији“ боравила у Врању 
26. август 2016, Врање 
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Сајам народног стваралаштва Летњи атеље Народног универзитета 
 

МАНИФЕСТАЦИЈА ,,ДАНИ ВРАЊА“ – 
ФОТО ГАЛЕРИЈА 

23 – 28. август 2016. 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

Изложба у Галерији Народног музеја Књижевно вече – Зоран С. Николић 

Презентација врањске кухиње Књижевно вече – Вања Булић 

Показна вежба Полицијске бригаде Београд Група „Извор“ 
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Градоначелник са уметницима Концерт 

 

Квинтет Мармара из Истанбула Сатоко Мимура 

Јана Бегин Амаури Моралес 
  

„Piano Summer“ 
02 – 20. август 2016. 

 
 

 

 

 

Врање је и овог лета било престоница класичне музике 

 
Хјун Сок Текин Гости фестивала 
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Jован Стоjковић, будућност био-медицинског инжењеринга 

 

Труба jе и даље заштитни знак Града 
 

Миленковић: "Млади су будућност града" 

   

 

Градоначелник Врања др Слободан Миленковић, приредио jе приjем за 
Jована Стоjковића, осваjача бронзане медаље на Међународноj хемиjскоj 
олимпиjади у Грузиjи. Миленковић jе рекао да jе привилегиjа града коjи 
има успешне младе људе, наjбоље амбасадоре своjе земље у свету. 
Миленковић jе пожелео Jовану успех на студиjама у Београду, напомињући 
да ће Врање следити примере других локалних самоуправа коjе стимулишу 
младе да се баве науком. Говорећи о успеху Jована Стоjковића, чланица 
Градског већа Зорица Jовић jе рекла да се ради о младом Врањанцу коjи 
бележи резултате на свим пољима и позвала његове вршњаке, али и оне 
стариjе, да се угледаjу на њега. Jован Стоjковић се захвалио на лепим 
речима и додао да jе за његов успех заслужна и предметна професорка 
Милица Петровић. Изузетно скроман утисак, Jован Стоjковић jе употпунио 
речима да себе кроз десет година види у истраживачком раду, након 
завршетка студиjа на ЕТФ-у у Београду. Иако иза себе има броjне награде 
из спортских надметања, филологиjе и других области, своjу будућност 
Jован Стоjковић, jедан од наjперспективниjих младих интелектуалаца у 
Врању, види у био-медицинском инжењерингу. 

 

Поводом Међународног Дана младих, у малоj сали Скупштине 
града, градоначелник Врања др Слободан Миленковић и 
чланови Градског већа Зорица Jовић и Ненад Ђорђевић, 
организовали су приjем за спортисте и успешне младе 
Врањанце. ,,Ви сте будућност и ресурс нашег града, спона 
између jавног и цивилног сектора“, рекао jе Миленковић. Он 
jе, такође, додао да би млади требало да остану у свом 
родном месту, а да се они, коjи су из њега отишли, врате. 
Зорица Jовић нагласила jе да би сваки дан требало да буде 
Дан младих и похвалила  рад Канцелариjе за младе и 
позвала све заинтересоване да се укључе у њен рад. 
Немања  Деjановић и Стефан Филиповић уручили су 
градоначелнику  кутиjу са жељама коjе се, између осталог, 
тичу изградње затвореног базена, спортских терена и азила 
за псе. Идеjе младих подржао jе и Ненад Ђорђевић, коjи jе 
рекао да Град већ ради на испуњењу већине ових захтева.  

 

Градоначелник Врања др Слободан Миленковић, 
председник Скупштине града др Деjан Тричковић и 
Градски већници Зорица Jовић и Деjан Баjрамовић, 
приредили су приjем за Екрема Мамутовића, маjстора 
трубе, коjи jе ову титулу освоjио на овогодишњем 
такмичењу у Гучи. Миленковић jе честитао 
Мамутовићу огроман успех и рекао да jе да труба, 
поред писаних дела, постала наше нематериjално 
добро. Деjан Тричковић jе додао да наши успешни 
трубачи могу да рачунаjу на подршку руководства и 
 пожелео им срећу у даљем раду. Градски већници, 
Зорица Jовић и Деjан Баjрамовић, истакли су да jе 
орекстар Екрема Мамутовића понос Врања и jуга 
Србиjе, као и да jе ово само jош jедна у низу њихових 
награда, напоменувши да би вођа ансамбла требало да  

буде у комисиjи у Гучи.  ,,Предиван jе осећаj победити у Гучи, jер сваки трубач сања њен трон. Велики jе успех постати 
маjстор трубе у конкуренциjи 11 оркесатара“, закључио jе Мамутовић. По скраћеном евровизиjском систему гласања, 
жири коjи су чиниле вође оркесатара и петочлана комисиjа, победник jе награђен са милион динара, титулом шампиона 
Гуче и правом да представља Србиjу у целом свету. 
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трубе, коjи jе ову титулу освоjио на овогодишњем 
такмичењу у Гучи. Миленковић jе честитао 
Мамутовићу огроман успех и рекао да jе да труба, 
поред писаних дела, постала наше нематериjално 
добро. Деjан Тричковић jе додао да наши успешни 
трубачи могу да рачунаjу на подршку руководства и 
 пожелео им срећу у даљем раду. Градски већници, 
Зорица Jовић и Деjан Баjрамовић, истакли су да jе 
орекстар Екрема Мамутовића понос Врања и jуга 
Србиjе, као и да jе ово само jош jедна у низу њихових 
награда, напоменувши да би вођа ансамбла требало да  

буде у комисиjи у Гучи.  ,,Предиван jе осећаj победити у Гучи, jер сваки трубач сања њен трон. Велики jе успех постати 
маjстор трубе у конкуренциjи 11 оркесатара“, закључио jе Мамутовић. По скраћеном евровизиjском систему гласања, 
жири коjи су чиниле вође оркесатара и петочлана комисиjа, победник jе награђен са милион динара, титулом шампиона 
Гуче и правом да представља Србиjу у целом свету. 
 


